
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU JAMU 

3. PROSINCE 2024, 14.00, ZASEDACÍ MÍSTNOST REKTORA A ONLINE 

 

Přítomni:  

doc. Martin Hroch, Ph.D., MBA, LL.M. (předseda AS JAMU), MgA. Daniela Peclová (tajemnice 
AS JAMU), doc. MgA. BcA. Petra Vodičková, Ph.D., MgA. Petr Vašků (online), doc. Petr 
Svozílek, prof. Jan Jiraský (online), doc. Mgr. Andrea Jochmanová, Ph.D. (online), MgA. Lucie 
Abou (online) 

Omluveni: 

Doc. Vít Spilka, doc. Jakub Klecker, MgA. Filip Urban, BcA. Hana Haničincová  

Hosté: 

MgA. Petr Michálek (rektor JAMU), Ing. Dana Horníčková (kvestorka JAMU), prof. Ivo Medek, 
Ph.D. (prorektor pro strategie) 

Program: 
1) Schvalování mzdového předpisu JAMU  
2) Schvalování Plánu realizace strategického záměru 2025 
3) Schvalování Strategie udržitelnosti JAMU 
4) Různé 
 

Zahájení 

Předseda AS JAMU Martin Hroch zahájil zasedání AS JAMU a přivítal přítomné senátory a 
hosty. Přítomni byli čtyři senátoři v zasedací místnosti rektora, čtyři senátoři online. Předseda 
konstatoval, že zasedání AS JAMU bylo svoláno dle všech náležitostí a v souladu s Jednacím 
řádem AS JAMU a prohlásil senát za usnášeníschopný. Zápis vyhotoví tajemnice AS JAMU. 
Seznámil senátory AS JAMU s programem zasedání v pořadí: 

1) Schvalování mzdového předpisu JAMU  
2) Schvalování Plánu realizace strategického záměru 2025 
3) Schvalování Strategie udržitelnosti JAMU 
4) Různé 

Pořadí bodů zasedání bylo jednomyslně schváleno přítomnými senátory. 

 

1) Schvalování mzdového předpisu JAMU  
 
Na zasedání Akademického senátu představila kvestorka Horníčková úpravu vnitřního 
mzdového předpisu, který od 1. 1. 25 převede příplatky nastavené v rámci projektu mzdové 
koheze do tarifních tříd. Nově je zaveden příplatek pro školitele. Zároveň došlo k navýšení 
horní hranice příplatku pro garanty studijních programů a příplatku za řádně ukončené 
doktorské studium. 



V návaznosti na novelizaci zákoníku práce byly provedeny nezbytné slovní úpravy v textu 
předpisu. Na základě podnětů Divadelní fakulty byly také upraveny některé textace, ať už ve 
vlastním předpise nebo v jeho přílohách. 
V případě navýšeného rozpočtu ze strany MŠMT se plánuje úprava tarifních tříd, tedy vnitřního 
mzdového předpisu od 1. května 2025. Ze stran senátorů byly dotazy na vybrané články – čl. 
13 (pohyblivá složka mzdy), čl. 25, čl. 26, čl. 28 a další. Byla řešena problematika školitel vs. 
konzultant a jejich odměňování. Po debatě nad vybranými články bylo rektorem a kvestorkou 
navrhnuto podrobnější projednání mzdového předpisu členy senátu pro další úpravu, která 
bude k 1. květnu 2025. 
Předseda Hroch vyjádřil hluboké znepokojení nad výší tarifních mezd akademických 
pracovníků a THP v jednotlivých stupních. Upozornil na hrozící odliv kvalitních pracovníků do 
regionálního školství, neboť se tarifní mzda docenta či profesora příliš neliší od nástupní mzdy 
pedagogů v regionálním školství. 
 
Předseda Hroch ukončil rozpravu a dal hlasovat o mzdovém předpisu JAMU. 
 
Hlasování: 
Pro: 7 
Proti: 1 
 
Mzdový předpis JAMU byl AS JAMU schválen. 
Bylo zdůrazněno, aby došlo k projednání znění mzdového předpisu i na senátech fakult 
a komunikovat změny s předstihem. 
 
 

2) Schvalování plánu realizace strategického záměru JAMU 2025 
 
Prorektor Medek představil vznik Plánu realizace a jak se pracuje s podklady na úrovni fakult 
a rektorátu. 
Předseda Hroch po představení otevřel rozpravu. Senátorka Vodičková se dotázala, proč není 
uvedena částka u části vědy a výzkumu, bylo objasněno, že pro vědu a výzkum se využívá 
DKRVO. Senátor Vašků se dotázal ohledně přesného výčtu v této části s Research Katalogem 
a výčtem konference Teritoria umění. Znění bylo projednáváno s proděkany, nevylučují se 
samozřejmě jiné aktivity. 
 
Předseda Hroch ukončil rozpravu a nechal hlasovat o Plánu realizace strategického záměru 
2025. 
 
Hlasování: 
Pro: 8 
Proti: 0 
 
Plán realizace strategického záměru 2025 byl AS JAMU schválen. 
 
 

3) Schvalování strategie udržitelnosti JAMU 
 

Prorektor Medek představil strategii udržitelnosti v hlubším kontextu, kdy je tato strategie 
navázána na Green Deal projekt. Jedná se o první verzi strategie pro JAMU, potřeba ji časem 
revidovat. Jsou v ní popsané prioritní oblasti, co děláme a čím bychom se měli v této 
souvislosti zabývat. Předmětem je také vzdělávání k udržitelnosti.  
Senátorka Vodičková ocenila hlubší seznámení se strategií a také časovým rámcem. Bylo 
otevřeno téma vytvoření akčních plánů do budoucna. 
 



Předseda Hroch ukončil rozpravu a vyzval AS JAMU k hlasování o Strategii udržitelnosti 
JAMU. 
 
Hlasování: 
Pro: 8 
Proti: 0 
 
Strategie udržitelnosti JAMU byla AS JAMU schválena. 
 
 
 

4) Různé 
 
Senátorka Vodičková se dotázala na výhled vytvoření zprávy činnosti Etické komise JAMU. 
Rektor Michálek představil aktuální stav, obměnu členů a další plán činnosti Etické komise a 
projednávání podnětů. Senátor Jiraský se dotázal, proč došlo ke změně jen u členů komise ze 
zástupců fakult. Rektor Michálek osvětlil tuto problematiku a senátorka Jochmanová dodala, 
že Etická komise ve svém novém složení si musí zvolit nového předsedu dle definovaných 
postupů.  
Předseda Hroch oznámil nástup náhradnice MgA. Noskové za MgA. Peclovou. Předseda 
Hroch poděkoval tajemnici AS JAMU, MgA. Daniele Peclové, za její dosavadní příkladnou a 
obětavou práci a popřál jí jménem AS JAMU mnoho profesních i osobních úspěchů. 
Dále představil záměr přizvat externího právního poradce k vyhlášení voleb rektora.  
 
Předseda Hroch po tomto bodě poděkoval přítomným a ukončil zasedání. 
 
 
 

V Brně dne 3. prosince 2024 

 

Zapsala: MgA. Daniela Peclová  

Verifikoval: doc. MgA. BcA. et BcA. Martin Hroch, Ph.D., MBA, LL.M. 

 
 
 
 
 
 
 


